

الإجراءات الاحترازية الصحية في معرض العين للكتاب 2021  
قواعد زيارة المعرض

كما يتطلب دخول من هم في سن الـ16 سنة فما فوق أيضاً أن يكون حرف E أو النجمة ظاهراً في تطبيق الحصن.



يتطلب الدخول للمعرض إبراز نتيجة سلبية لفحص مسحة الأنف (48 ساعة)، لمن هم في سن الـ12 سنة فما فوق.



يجب على جميع الزوار والعارضين (وباقى فئات المشاركين) التسجيل مسبقاً قبل زيارة المعرض والحصول على بطاقة الدخول الإلكترونية من خلال الموقع الإلكتروني للمعرض: [www.adbookfair.com](http://www.adbookfair.com) أو من خلال تطبيق الهاتف المتحرك.



يتوجب على الزوار تنزيل وتفعيل تطبيق «الحصن» على هواتفهم الذكية.



يتطلب دخول المعفيين من التطعيم إبراز نتيجة سلبية لفحص مسحة الأنف (48 ساعة).



يرحب بالأطفال الذين أعمارهم 11 سنة فما دون بدون أي فحص أو أي إثبات لحالة التطعيم على تطبيق الحصن.



إيقاف دخول الزوار عند بلوغ الحد الأقصى لاستيعاب القاعات.



مسح تذكرة الدخول من على شاشة الهاتف المتحرك عند مدخل المعرض.



يتم فحص الحرارة عند المداخل.



إعلام المنظمين في حال وجود أي أعراض واشتباه بالإصابة.



ارتداء كمامة الوجه في كافة الأوقات.



يجب على الجميع الالتزام بقواعد التباعد الاجتماعي في الممرات بإبقاء مسافة مترين بين شخص وآخر.



التقيّد بالإرشادات والتعاميم الصادرة من الجهات الرسمية المختصة في دولة الإمارات.



المغادرة من البوابات المخصصة للمغادرة بعد انتهاء مدة الزيارة المفترضة.





## Health Precautionary Measures at Al Ain Book Fair 2021

### Rules for visiting the Fair



All visitors and exhibitors (and other categories of participants) will need to register in advance before visiting to obtain an electronic access card through the Fair website: [www.adbookfair.com](http://www.adbookfair.com) or through the mobile app.



For all visitors above the age of 12, entry is limited to those who present a negative PCR swab test result (48 hours).



Additionally, for those who are above the age of 16 the letter E or the star must be visible on Al Hosn application.



Children of ages 11 and below are welcomed without any requirement for proof of a PCR test or vaccine.



Those who are exempted from vaccination must present a negative PCR swab test (48 hours).



Prior to their arrival, visitors are asked to install and activate Al Hosn contact tracing app on their Smartphones.



The temperature of all attendees will be checked at the entrance.



Electronic tickets will be scanned from smartphone screens at the entrance.



The entry of visitors will be suspended when the maximum capacity of the halls is reached.



Social distancing measures are in place and all visitors are asked to maintain a safe distance of two meters between one another in all corridors.



Face masks are required to be worn at all times.



Organizers should be alerted in case of any symptoms or suspected infection.



Visitors are asked to exit the halls from the designated gates once specified time is complete.



Everyone must adhere to the instructions and circulars issued by the official authorities in the UAE.

